
.                                                                           Paraguay, 30. august 2006. 
   
 
Kjaere Misjonsvenner !                                  Guds fred ! 
 
Jeg haaper dere har hatt en fin sommer !  Her har vi en sjelden senvinter, ganske kaldt 
morgen og kveld, fra 4 til 14 grader C, og saa en 24 midt paa dagen. 
I forrige misjonsbrev nevnte jeg en familie som trenger maanedlig hjelp.  Belópet 380.000 
guaranies vil si ca. Kroner  450,-. ( Skole for de tre barna: kr. 130,-  og fullfórelse av farens 
universitetsutdannelse: kr.320,-)  Kanskje noen kunne hjelpe barna og andre faren?  Om ikke 
du kan gi hele belópet, saa vil allikevel litt av belópet bli til stor velsignelse! 
I dag reiste Ovidio Pérez til Norge paa innbydelse han har faatt.  Han er hvis ikke kommet 
lengre enn til Chile da det er flyselskap som streiker.  Det er Olav og Ingvald Skretting som vil 
ta imot ham i Stavanger.  Haaper dere kan faa besók av ham!  Han gjór et enestaaende 
arbeid ved Rehabiliteringssenteret for stoffmisbrukere her i Atyra og i Caacupé! 
Siden sist jeg skrev, har jeg besókt flere steder til stor velsignelse med storskjermen via 
videoprojektoren jeg fikk fra Skudeneshavn. 
Forrige sóndag ble to dópt i Puerto Elsa.  Etterpaa hadde vi stor samling for barna hvor jeg 
viste dem Jesusfilmen fortalt av barn.  Vi feiret barnas dag!  Og saa paa kvelden fortsatte vi  
med den gripende filmen:  I mitt sted!  Det er Jesus som dór istedenfor Barrabas! 
I forrige uke var jeg paa et lederkurs: HVORDAN FORME AANDELIGE LEDERE !   
Sender med noen bilder fra dette kurset.   
Paa lórdag var pastorer fra forskjellige samfunn samlet til inderlig bónn for Paraguay.  Jeg var 
ogsaa med den 14 og 15. august.  Da hadde vi 24 timer med kontinuerlig bónn for Paraguay.  
Det var gripende aa se hvor mange som mótte opp! 
   
Jeg leste nettopp en bibelkommentar fra Daniels Bok, den er slik:  DANIEL VAR GUDS RÓST I DET 
BABILONISKE IMPERIET.  BABILONIA VAR EN UGUDELIG NASJON, MEN DET HADDE VAERT VERRE HVIS 
IKKE DANIEL HADDE VAERT DER MED SIN INNFLYTELSE ! 
Dette grep meg, og jeg tenkte:  Det staar ikke saa bra til i Paraguay,  MEN DET VILLE VAERT 
VERRE OM IKKE GUDS MENIGHET VAR HER.  VI ER GUDS RÓST I TIDEN !   GUDS FOLKS INNFLYTELSE ER 
AV ENORM BETYDNING,  OG VI HAR STORE  FORVENTNINGER TIL HERREN ! 
 
HVA VILLE  NORGE  HA VAERT UTEN  GUDS FOLKS  INNFLYTELSE ? 
La oss be inderlig for  Norge, for Guds menigheter, for en bónnevekkelse, og glem ikke 
Paraguay! 
 
En hjertevarm hilsen til dere alle fra 
Kjellaug Palma 
 


